Persoonsvorm in de tegenwoordige tijd:
Als de persoonsvorm in de tegenwoordige tijd staat, speelt de zin zich nu af. Wat er gebeurt in de zin is op dit moment aan de gang. 
In de tegenwoordige tijd kan een persoonsvorm alleen –t of 
–en krijgen als uitgang. Je mag er dus nooit een –d aan vastplakken. 
We kunnen de persoonsvorm op verschillende manieren schrijven; het ligt eraan wie iets doet in de zin. Hieronder zie je een schemaatje wanneer je een –t of –en moet toevoegen aan de ik-vorm.
	Enkelvoud
	Meervoud

	1e persoon: 
ik
ik-vorm
	Ik fiets
	1e persoon: 
wij
heel werkwoord
	Wij fietsen

	2e persoon: 
jij, je, u
ik-vorm + t
	Jij/je fietst
U fietst
	2e persoon: 
jullie
heel werkwoord
u
ik-vorm + t
	Jullie fietsen
U fietst

	3e persoon:
hij, zij
ik-vorm + t
	Hij/zij fietst
	3e persoon:
zij
heel werkwoord
	Zij fietsen



[bookmark: _GoBack]Let op! 
De u krijgt altijd een persoonsvorm in het enkelvoud, ook al gaat de zin over meerdere personen.
Voorbeelden:
1. Ik loop op de stoep.
2. Jij rent rondjes in het park.
3. De hond krabt zich aan zijn kop.
4. Wij lopen op de stoep.
5. Jullie rennen rondjes in het park.
6. De honden krabben zich aan hun kop.
Let op! Bekijk zin 3 en 6. 
In deze zin staan niet de woorden hij/zij of zij (meervoud). Deze woorden kun je vervangen door namen, dieren of dingen. Je moet dan alsnog de regel voor hij/zij en zij (meervoud) gebruiken om de persoonsvorm juist te spellen.
Let op! 
Er zijn woorden waarvan de stam eindigt op een –d. Laat je niet misleiden doordat er een –d staat. Je schrijft de persoonsvorm op precies dezelfde manier als de persoonsvormen zonder –d aan het einde van de stam.
Voorbeelden:
1. Lucas wordt morgen vijf jaar.
2. Ik vind werkwoordspelling moeilijk. 
3. Mijn vader braadt de kip in de oven.





